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Protokoll fort vid årsmöte for Haga-Brunnsvikens vänner l515-00

§1) fusmötet öppnades av föreningens ordforande Lars Sundström som hälsade alla

närvarande välkomna.

§2) Till ordforande for mötet valdes Lars Sundström. Till protokollforare utsågs Marianne

Lundberg.

§3) Mötet befanns vara i stadgeenlig ordning utlyst.

§4) Röstlängden justerades.

§5) Till justeringsmäq tillika rösträknare valdes Kristina Smedberg samt Einar Wall'

§6) Verksamhetsberättelsen for det gångna året behandlades och godkändes av årsmötet.

§7) Ole Settergren läste upp revisionsberättelsen. På grund av misslorstånd fattades balans-
och resultaträkningen. Förslag lades om att Settergren granskar i efterhand samt att styrelsen
därefter godkänner räkningen. Dessutom presenteras balans- och resultaträkningen i
kommande Hagablad som ett inlägg . Förslaget godkändes av årsmötet.

§8) fusmötet gav styrelsen ansvarsfrihet lor det gångna året

§9) Lars Sundström valdes till foreningens ordforande pä 1 är

§10) Foljande styrelsemedlemmar omvaldes pä2 är Evalena Lidman, Sverker Michdlsen
samt Ella Öström. Som ny styrelseledamot på 2 år valdes Jan Seger.

Följande suppleanter omvaldes på 1 år: Anneli Runefelt samt Eva Lampel. Som ny suppleant
på I år valdes Torbjörn Holmberg.

§11) Som ordinarie revisorer valdes Ole Settergren samt Petra Urvegard. Som suppleant
valdes Mats Gullberg.

§12) Till valberedning utsågs Greger Carpelan (sammankallande) samt Annika Malmsten.

§13) fusmötet beslöt att behålla nuvarande årsavgift.

§14) Några forslag att behandla fanns ej.
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§15) Övriga frågor:
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Kristina Smedberg inbjöd alla årsmötesdeltagare till §*na#hembygdsforbundpts
riksstämma i Stockholm. Man kan folja med på vandring i Stockholm 2915 samt3ll5

Peter Schantz loreslog att årsmötet skulle tacka Sverker Michdlsen för arbetet med att tafram
foreningens hemsida. Förslaget bifolls.

Lars Sundström tackade Christian Laine samt Michael Arthursson för deras arbete med

SWOT-analysen i styrelsen. Ordforanden tackade också Sverker Michdlsen samt Evalena
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Lidman for arbetet med Hagabladet, Ella Öström for programverksamheten samt Gunnel

Ringmar, Peter Schantz, Marianne Lundberg, Eva Lampel och Anneli Runefelt flor deras

insatser.

Ordforanden uppmanade därefter alla närvarande som ville hjälpa till på Hagadagen attta
kontakt med Ella Öström.

De nya styrelsemedlemmarna samt valberedningen hälsades slutligen välkomna av

ordforanden.

Dä vare sig Bengt Edlund eller Bengt Jonsell var närvarande beslöts att de skulle avtackas vid
ett senare tillfiille.

Greger Carpelan och årsmötesdeltagarna tackade styrelsen for det gängna ätet.

Peter Schantzberältade kortfattat om exploateringsplaner i parken samt giorde en kort
historisk tillbakablick från 1700-talet till nationalstadsparkens tillblivelse 1995. Tendensen är

klar att exploateringsaklörerna forsöker smita forbi lagen med hjälp av diverse strategier.

Avslutningsvis underhöll sånggruppen Primavera årsmötet med mycket vacker och
uppskattad sång.

Vid protokollet
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